Air Passenger Departure Tax Exemption

With effect from 1 October 2025, the Government of the Hong Kong Special Administrative Region will expand the scope of passengers exempted from the air passenger departure tax (APDT) to include:

- (i) passengers arriving at Hong Kong by aircraft and departing by aircraft on the following day; and
- (ii) passengers arriving at Hong Kong by land or sea and departing by aircraft on the same day or on the following day, except those who have left Hong Kong by land or sea on the day or the preceding day of their departure flights.

This new arrangement offers a great opportunity for visitors to extend their stay in Hong Kong so as to explore and enjoy this Asia's world city.

Eligible passengers who have paid the APDT at the time of purchasing the air tickets may apply for refund. More information on the refund procedures will be available soon.

豁免飛機乘客離境稅

香港特別行政區政府將於 2025 年 10 月 1 日起, 擴大豁免繳付飛機乘客離境稅的範圍至涵蓋以下乘客:

- (i) 乘搭飛機抵達香港,然後於下一日內乘搭飛機離境;及
- (ii) 以陸路或水路方式抵達香港,然後於抵達當日或下一日乘搭飛機離境(於乘飛機離境當日或前一日曾透過陸路或水路離開香港的乘客除外)。

這項新安排為旅客提供更多機會,讓他們延長停留香港的時間,盡情探索和享受這個亞洲國際都會的魅力。

合資格乘客如在購買機票時已繳付飛機乘客離境稅可申請退款。有關 退款申請的更多資訊將於稍後公布。